
Milí spoluobčania, 

vstúpili sme do prvého dňa roku 2021. Nezačal sa práve uspokojivo z dôvodu pandemickej 

situácie, ktorá nás všetkých zasiahla začiatkom minulého roka. Nik z nás na túto skutočnosť 

nebol pripravený, nik nevedel čo nám to prinesie, vezme, aký to bude mať dopad. Rok 2020 

bol iný ako tie predošlé. Avšak verím a želám si, aby bol lepší. 

Predošlý rok bol pre našu obec rokom dosť veľkých zmien resp. príprav na rozvoj a zlepšenie 

žitia v obci. 

Sme v polčase volebného obdobia. Prvý rok sme dávali mnohé veci do poriadku a nastavovali 

smerovanie pre budúcnosť. Tento rok bol pre nás náročný aj napriek koronapandémii. Rozbehli 

sa strategické projekty, ktoré vyžadujú časovú i finančnú náročnosť. A mnoho aktivít sa 

zrealizovalo i nad rámec plánov. Podrobnejšie informácie sú zverejnené na stránke obce v sekcii 

rozvoj obce. 

Rok 2020 ukázal a potvrdil pocit spolupatričnosti, súdržnosti, ochoty a záujem pomáhať nielen 

obci ale i sebe navzájom. Avšak zároveň vyplavil na povrch veľa negativizmu, zlovôle, 

osočovanie a znevažovania, ktorá sa voľne šírila vďaka sociálnym sieťam. Našťastie týchto pár 

ľudí je možné zrátať na prstoch jednej ruky. Túto skupinku prevalcovalo množstvo ľudí ktorí 

svojim charakterom potvrdili postoj nielen v susedskej a vzájomnej pomoci ale aj pre dobro 

obce a pochopení, že vedenie obce má záujem a snahu riešiť a realizovať aktivity v prospech 

všetkých občanov, nie jednotlivcov, ktorí si uzurpujú požiadavky mimo nariadení, zákonov a 

svojvôle. 

Pre rok 2021 vedenie obce schválilo nasledovné kľúčové investičné projekty: 

- výstavba 1.etapy Základnej školy 

- začatie rekonštrukcie a sanácie Kultúrneho domu (na základe vypracovanej projektovej 

dokumentácie z roku 2020) 

- rozšírenie Materskej škôlky 

- vybudovanie kanalizácie na Záhradnej ul. 

- vybudovanie rigolov na Rybnej ul. ( po Stromovú ul.) 

- vybudovanie vsakovacej jamy na rohu Poľovníckej a Záhradnej ul. 

- nový prístup k triedeniu a zberu odpadov (od apríla systém množstevného zberu 

komunálnych odpadov) 

- pokračovanie pasportizácie bezpečnosti obce (osadenie dopravných značiek, inštalácia 

spomaľovačov, prechody pre chodcov) 

- štúdia rekonštrukcie Poľovníckej ul. 

- pokračovanie revitalizácie zelene v obci 

Do roku 2021 sme vstupovali i s problémami ohľadom dopravných spojov do Trnavy. I 

napriek informácii o zrušení MHD č.13 cez obec sa i naďalej snažíme tento stav zvrátiť. 

 

Vážení Bielokostolčania, 

želám si, aby sme sa čoskoro všetci opäť začali stretávať na kultúrnych, spoločenských, 

športových a dobrovoľníckych akciách. Ďakujem všetkým, ktorí nám pomáhajú a spolupracujú 

s nami a tak participujú na rozvoji, spokojnosti a radosti žitia v obci. Jednotka v roku ktorý 

nastúpil, nech je začiatkom len dobrého a úspešného roku. 

Prajem Vám v mene svojom, poslancov OZ, zamestnancov OcÚ ten správny krok v ústrety k 

roku 2021, pevné zdravie, božie požehnanie, spokojnosť a pohodu. Nech Vám dlho prevláda 

novoročná nálada. 

Iveta Paulová, starostka 

( foto prevzaté z netu) 
 


